

**Sahem Program**  
No objection certificate



**برنامج ساهم**  
شهادة عدم ممانعة

Date

التاريخ

**Ministry of Interior**  
General Directorate of Passports - Expatriates Affaires  
Department

**وزارة الداخلية**  
جانب الإدارة العامة للجوازات - شؤون الوافدين

**Subject: Non objection letter**

**الموضوع: كتاب عدم ممانعة**

In reference to the aforementioned subject, we, ..... , established in accordance with the Emiri decree number ..... confirm that Mr. Ms. .... , holder of the Qatari ID card number ..... who graduated in the academic year ..... in the specialization of ..... , is up to the date of this letter sponsored by the University.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحن، ..... ، المؤسسة بقرار أميري رقم ..... تؤكد أن السيدة/ ..... حامل رقم البطاقة الشخصية القطرية ..... والذي تخرج في السنة الدراسية ..... في تخصص ..... ، مازال على كفاءة الجامعة حتى تاريخ هذا الكتاب.

Whereas the student desires to enter the Qatari job market and find a job opportunity that fits their skills and experience, we inform you that we have no objection to extending their visa for a nonrenewable period of one year in accordance with the Sahem Initiative administrated by Jusour Company QPJSC.

ولما كان الطالب يرغب بدخول سوق العمل القطري وإيجاد فرصة عمل تتماشى مع مهاراته وخبراته، فإننا نفيد بأنه لا مانع لدينا أن يتم تمديد تأشيرته لمدة سنة وفقاً لبرنامج ساهم الذي تديره شركة جسور ش.م.خ.ق.

We shall not be liable, in any way, for any acts or damages committed by the student during the renewed period.

لا نتحمل أي مسؤولية في أي من الأحوال عن أي عمل أو ضرر يقوم به الطالب خلال الفترة الممددة.

Best regards,

وتقبلوا منا فائق الاحترام والتقدير

Name of University: .....  
Represented by Mr. ....  
in his capacity as .....

اسم الجامعة: .....  
ممثلة بالسيد: .....  
بصفته: .....

Signature:

التوقيع: